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PROTOKÓŁ Nr 22/20 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 18 czerwca  2020 r. 

godz. 14:30 

 

Obecni na posiedzeniu KBSiR – 7 członków Komisji: 

 

1. Jerzy Basta  

2. Danuta Kurnyta  

3. Violetta Majak  

4. Łukasz Sławiński  

5. Sławomir Sławiński  

6. Iwona Szczerbaty  

7. Bogdan Wągrowski  

 

Nieobecni na posiedzeniu KBSiR – 1 członek Komisji: 

1. Elżbieta Seweryniak  

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Violetta Majak, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmieniającego uchwałę w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra- 55.2020 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 

2020 rok – 56.2020 

6. Zapoznanie się z pismem Przewodniczącego Rady Miasta do firmy ROKOM o zabranie 

głosu na Sesji RM uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulic: Parkowej, Wojska Polskiego, T. Kościuszki i M. Curie- 

Skłodowskiej w Kamiennej Górze- BRM.0012.6.6.2020 

7. Zapoznanie się z informacją dotyczącą umorzeń podatków w 2019 r. – BRM.0012.6.11.2020 

8. Zapoznanie się z Uchwałą nr VI/42/2020 Składu Orzekającego regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu  z dnia 4 maja 2020 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Miasta Kamienna Góra sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Kamienna 

Góra za 2019 rok – BRM.0012.6.11.2020 

9. Zapoznanie się z odpowiedzią Skarbnika Miasta na wniosek Komisji – BRM.0003.63.2020 

ad.1  

 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  
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Ad.3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Nikt nie zgłosił uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad.4. -55.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła szczegółowo omówiła Skarbik 

Miasta Iwona Pazgan.   

 

Przedstawiono w uchwale zmiany dotyczą dostosowania ogólnych wielkości 

planowanych dochodów i wydatków do aktualnego budżetu miasta na 2020 rok. 

Zwiększa się również limit wydatków na przedsięwzięcie pn: „ Przebudowa drogi w ul. 

Papieża Jana Pawła II” w związku z uzyskaniem dofinansowania z Funduszu Dróg 

Samorządowych w wysokości 2 117 735, 90 zł w 2020 r. oraz na przedsięwzięcie pn: 

 „Modernizacja Sali gimnastycznej przy SP1 w Kamiennej Górze”: o kwotę 44 800 zł  

w 2021 roku.  

 

Komisja zadecydowała, że ww. projekt uchwały zaopiniuje na kolejnym posiedzeniu, 

które zaplanowane jest na dzień 23 czerwca 2020 r. o godz. 14:30.  

 

Ad.5. - 56.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła szczegółowo omówiła Skarbik 

Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 2 do protokołu/.  

 

Skarbik Miasta Iwona Pazgan – poinformowała, że zwiększa się plan dochodów  

i wydatków na 2020 rok ogółem o kwotę 2 814 283,90 zł z tytułu przyznania gminie 

dodatkowych środków i tak wprowadza się: 

 kwotę 14 733,00 zł stanowiąca refundację wydatków poniesionych w 2019 roku 

na realizacje zadań wynikających z ustawy Prawo o aktach stanu cywilnego, 

ustawy o ewidencji ludności oraz ustawy o dowodach osobistych; 

 kwotę 606 827,00 zł na realizację zadań w zakresie wychowania przedszkolnego 

w 2020 r.; 

  kwotę 74 988, 00zł w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 

2014-2020 osi priorytetowej nr 1 „Powszechny dostęp do szybkiego internetu” 

działania 1.1. „ Wyeliminowanie terytorialnych różnic w możliwości dostępu do 
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szerokopasmowego internetu o wysokich przepustowościach” dotycząca 

realizacji projektu „ Zdalna Szkoła +”; 

 kwotę 2 117 735,90 zł z tytułu przyznanego dofinansowania na „ Przebudowę  

i remont drogi ul. Papieża Jana Pawła II” 

 

Ponadto wprowadzona w §3 uchwały zmiana stanowi sprostowanie oczywistej pomyłki 

w Uchwale Nr XIX/111/19 Rady Miasta Kamienna Góra z dnia 27 grudnia 2019 r.  

w przedmiotowej uchwale w §8 błędnie wpisano wartość rezerwy, co było nie spójne  

z załącznikami do uchwały.  

 

Radny Bogdan Wągrowski – zapytał, na czym polegał błąd wskazany przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową? 

 

Skarbnik Miasta Iwona Pazgan- odpowiedziała, że po zliczeniu pozycji  

z załączników wyszła suma 523 000,00 zł a w samej treści uchwały widniała suma 

423 000,00 zł  

 

Radny Bogdan Wągrowski – zapytał, dlaczego rezerwa budżetowa jest ustalona na 

kwotę 523  000,00 zł? 

 

Skarbnik Miasta Iwona Pazgan – przypomniała, że podczas sesji budżetowej 27 

grudnia 2019 r. wprowadzono autopoprawki do projektu uchwały w sprawie budżetu 

miasta Kamienna Góra na 2020 r. w wyniku zmian Rada Miasta uchwaliła rezerwę 

budżetową w wysokości 523  000,00 zł.  

 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak – powiedziała, że rezerwa budżetowa była 

mniejsza.  

 

Skarbnik Miasta Iwona Pazgan – powtórzyła, że wysokość rezerwy budżetowej 

została zmieniona podczas Sesji autopoprawkami rady. Dodała, że w podjętej uchwale 

budżetowej kwota rezerwy wynosiła 523 000,00 zł ( zgodna z załącznikami), jednak 

popełniono błąd i wpisano kwotę 423  000,00 zł. Powiedziała, że Regionalna Izba 

Obrachunkowa zwróciła się o sprostowanie błędu i jest on omyłka pisarską.  

 

Radny Bogdan Wągrowski – przypomniał, że do końca czerwca 2020 r. kredyt 

obrotowy w wysokości 5 000 000 zł miał być spłacony kredytem długoterminowym. 
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Dodał, że były to uzgodnienia rady i Skarbnika Miasta .  

Skarbnik Miasta Iwona Pazgan- potwierdziła ww. ustalenia, jednak przypomniała,  

że gmina nie uzyskała jeszcze kredytu długoterminowego z uwagi na panujący na 

terenie kraju stan epidemiologiczny.  

 

Radny Bogdan Wągrowski- powiedział, że ustaleń należy się trzymać, zapytał kiedy 

zostanie spłacony kredyt krótkoterminowy? 

 

Skarbnik Miasta Iwona Pazgan- po raz kolejny wyjaśniła przyczyny przedłużającej 

się procedury uzyskania kredytu długoterminowego. Dodała, że podczas ustaleń  

w sprawie spłaty kredytu nie przewidziano wybuchu pandemii. Zwróciła uwagę, że na 

początku roku sytuacja w kraju była stabilna i nikt nie spodziewał się epidemii oraz jej 

skutków. Procedura uzyskania kredytu długoterminowego powinna zakończyć się  

w lipcu, środki prawdopodobnie uruchomione zostaną w sierpniu. Przypomniała, że 

bezwzględnie kredyt krótkoterminowy należy spłacić do końca bieżącego roku.  

 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak -zapytała, jak długo trwa procedura 

uzyskania kredytu? 

 

Skarbnik Miasta Iwona Pazgan – odpowiedziała, że od ogłoszenia postępowania do 

wyłonienia kredytodawcy potrzeba około miesiąca.  Stwierdziła, że banki przygotowują 

oferty i zmiany harmonogramów spłat kredytów dla swoich klientów. Brak jest 

pracowników do przygotowania ofert dla nowych kredytobiorców. Dodała, że w 

pierwszym postepowaniu wystąpiono o udzielenie kredytu w wysokości 10 000 000 zł, 

natomiast w drugim kwotę rozbito na dwa kredyty w wysokości po 5 000 000 zł każdy.  

 

Radna Iwona Szczerbaty – zapytała, czy dyrektorzy jednostek miejskich wiedzą o 

możliwości skorzystania ze zwolnienia ze składek ZUS? 

 

Skarbnik Miasta Iwona Pazgan- odpowiedziała twierdząco. Dodała, że kierownicy 

jednostek złożyli już wnioski do ZUS, które zostały już częściowo uwzględnione.  

 

Radna Iwona Szczerbaty – zapytała na jakie cele zostaną przeznaczone zaoszczędzone 

środki?  

 

Skarbnik Miasta Iwona Pazgan- odpowiedziała, że dopiero po sprawozdaniu 
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finansowym będzie dokładnie wiadomo ile wyniosły oszczędności i na co można je 

będzie przeznaczyć. 

 

Przewodnicząca KBSiR Violetta Majak – zapytał, czy planuje się w tym roku 

organizacje imprez, które zostały odwołane z powodu pandemii? 

 

Skarbnik Miasta Iwona Pazgan- odpowiedziała, że wszystkie imprezy masowe do 

końca roku są odwołane. Dodała, że instytucje kultury przygotowują w ramach pracy 

merytorycznej ofertę kulturalną dla mieszkańców. Jednostki przygotowują 

harmonogram wakacyjnych spotkań dla dzieci.  

 

Komisja zadecydowała, że ww. projekt uchwały zaopiniuje na kolejnym posiedzeniu, 

które zaplanowane jest na dzień 23 czerwca 2020 r. o godz. 14:30.  

 

Ad.6. - BRM.0012.6.6.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 1 do protokołu/.  

 

Ad.7. - BRM.0012.6.11.2020 

 

Komisja zadecydowała, że z informacją w sprawie umorzeń podatku za 2019 r. zapozna 

się na kolejnym posiedzeniu Komisji.   

 

Ad.8. - BRM.0012.6.11.2020 

 

Komisja zapoznała się z treścią ww. uchwały, jednak zadecydowała, że dyskusja w 

sprawie odbędzie się na kolejnym posiedzeniu Komisji.   

 

Ad.9. - BRM.0003.63.2020 ad.1  

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 2 do protokołu/. 

  

Ad.10. Sprawy różne. 

  

1. BRM.0003.52.55.2020 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 3 do protokołu/.  
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2. Mając na uwadze ustawę z dnia 31 marca 2020 r.  o zmianie ustawy o  szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczeniem 

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych 

oraz niektórych innych ustaw, Komisja złożyła wniosek o udzielenie informacji, 

które jednostki miejskie złożyły wnioski do zakładu Ubezpieczeń Społecznych  

w sprawie zwolnienia lub częściowego umorzenia składek ZUS za marzec, 

kwiecień i maj 2020 r.  

Ponadto Komisja wnioskuje o udzielenie informacji o wysokości ww. umorzeń, 

ilości pozytywnie oraz negatywnie rozpatrzonych wniosków wraz z uzasadnieniem.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie.  

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.  

 

Ad.11. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

Protokołowała: Malwina Marmuszewska  

 

Przewodnicząca KBSiR 

 

      /-/Violetta Majak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


